



Lingyu Zhou

Beijing

PRACTICE AREAS

- Private client/wealth management
- Family law, trust and wealth planning

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhou joined Han Kun in 2022, where she specializes in family trusts and private wealth management.

Ms. Zhou has participated in large bankruptcy and liquidation cases, delisting projects of listed companies. Ms. Zhou interned with Li & Partners, a large law firm in Hong Kong, and participated in the drafting of pre-nuptial or post-nuptial agreements, divorces involving mainland-Hong Kong and cross-border spouses, tracing domestic and overseas assets, and obtained practical experience in Hong Kong marriage and family law.

Ms. Zhou specializes in private wealth management, family affairs and trusts, and has diversified practical experience in cross-border family affairs, bankruptcy, and other fields.

EDUCATION

Ms. Zhou received Bachelor of Laws degree from the Chinese University of Hong Kong in 2021.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



周玲玉

北京

业务领域

- 私人财富管理
- 家事法、信托与财富规划

工作经历

周玲玉女士于 2022 年加入汉坤，主要从事家族信托和私人财富管理领域。

周玲玉女士曾以一级破产管理人身份参与内地大型一级清算案件，参与上市公司退市项目，曾于香港大型律所 **Li&Partners** 实习、工作，参与过婚前或婚后协议的拟定，中港及跨境配偶离婚，境内及境外资产追溯及分配等业务，有香港婚姻及家事法实务经验。

周玲玉女士专注于家族财富管理、家事及信托业务，拥有跨境家事、破产等领域的多元实务经验。

教育背景

周玲玉女士于 2021 年获得香港中文大学法律学士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文